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پرسپولیس تقریبا آخرین روزهای خود را در اردوی ترکیه سپری می کند. این تیم 
امروز یک جلسه تمرین تاکتیکی دیگر در کمپ محل اقامت خود برگزار خواهد 
کرد و فردا نیز آخرین بازی تدارکاتی اش را انجام می دهد تا روز جمعه آماده بازگشت 
به تهران شوند. حریف تدارکاتی فردای سرخپوشان نیز هنوز مشخص نیست و 
باید دید این بار فردی که این اردو را برای سرخپوشـــان ترتیب داده چه تیمی را 
برای آخرین بازی نهایی خواهد کرد. نکته قابل توجه اینکه خوان گاریدو تاکید 
فراوان داشت که تیمش در اردوی ترکیه به مصاف تیم هایی برود که بتوانند به 
اندازه کافی سرخپوشان را تحت فشار بگذارند اما هر دو حریف قبلی این تیم 
در این اردو تیم های بسیار سطح پایینی نشان دادند. جالب اینکه هیچ یک 
از اطرافیان تیم در ترکیه حریفان هماهنگ شده برای بازی های دوستانه را گردن 
نمی گیرند و فقط می گویند فردی که اردو را هماهنگ کرده با هماهنگی باشگاه 
این تیم ها را می فرســـتد و عجیب تر اینکه این فرد تا الان حتی در محل اردوی 

پرسپولیس حاضر نشده و فقط با مدیر رسانه ای این تیم در ارتباط است. 

  حریف عجیب و غریب پرسپولیس
بازی دوستانه روز دوشنبه پرسپولیس چند نکته عجیب داشت که نمی توان به 
سادگی از کنار آن گذاشت. اول اینکه قبل از شروع بازی مسئولان رسانه ای تیم 
پرسپولیس تاکید می کنند که از این بازی فیلمبرداری نشود در حالی که دلیلی 
برای این کار وجود نداشت. گویا فردی که این اردو را برای پرسپولیس در ترکیه 
هماهنگ کرده بود این خواسته را از مسئولان رسانه ای پرسپولیس داشته است. 
این یعنی اینکه این فرد خودش کاملا در جریان بوده که یک تیم سطح پایین را 
به مصاف پرسپولیس فرستاده و به دروغ نام این تیم را بیکوز اسپور اعلام کرده 

است. در حقیقت فرد اشاره شده فکر می کرد با عدم فیلمبرداری باشگاه از 
مسابقه در واقع هیچ کس نخواهد فهمید که سرخپوشان حقیقتا با چه تیمی 
بازی کرده اند! اما نوع جمع شدن تیم حریف و آماده شدن آنها جهت بازی 

به شکلی بوده که همه اطرافیان تیم پرسپولیس شک می کنند که آیا واقعا 
چنین تیمی در رقابت های دسته اول ترکیه حضور دارد؟ مخصوصا 

اینکه یک بازیکن ترکیه ای هم در آن تیم عضویت نداشته و همگی 
آفریقایی بودند! اما در اواخر بازی کاشـــف به عمل می آید که این 
تیم توسط چند ایجنت هدایت می شوند و آنها کارشان این است 

که از کشورهای آفریقایی فوتبالیست آورده و آنها را تست می کنند تا اگر کیفیت 
خوبی داشته باشند آنها را به باشگاه های ترکیه ای ترانسفر کنند. 

  سکوت گاریدو در مقابل اتفاقات
خوان گاریدو بعد از بازی دوســـتانه تیمش متوجه می شـــود که به او هم نام تیم 
را اشتباه گفته اند. هر چند او همان قبل از مسابقه وقتی متوجه می شود که قرار 
است با یک تیم دسته اولی بازی کنند ترجیح می دهد ترکیب دوم تیمش را به 
میدان بفرستد. در طول بازی هم سرمربی اسپانیایی سعی کرد همه بازیکنان 
جوان و ذخیره تیمش را به میدان بفرستد و ترکیبی که در بازی با الاهلی به میدان 
فرستاده بود را جز یکی دو نفر آنها در این مسابقه استفاده نکرد. اما وقتی که در 
رسانه های داخلی و ترکیه ای اعلام شد که باشگاه بیکوز اسپور بیانیه داده است 

که با پرسپولیس بازی دوستانه ای نداشته اند، گاریدو به اطرافیان خود می گوید 
که مشخص بود تیم حریف ترکیه ای نبوده است. با این حال او ترجیح می دهد 
واکنشی در این زمینه از خود نشان ندهد. به هر حال گاریدو فعلا تمرکزش روی 
نهایی کردن انتقال یحیی عطیه الله به پرسپولیس است و نمی خواهد خودش 

را مقابل مسئولان این باشگاه قرار دهد. 

  از فشار تمرینات کاسته شد
همان طور که قبلا در خبرها داشتیم بازیکنان پرسپولیس از فشردگی تمرینات 
در اردوی ترکیـــه کلافـــه شـــده اند و از طریق مربیان ایرانی خـــود به گوش گاریدو 
رساندند که این فشار ها ممکن است باعث مصدومیت آنها شود. حتی برخی 

از بازیکنان جلوی دوربین باشگاه در حین تمرین از فشار تمرینات غیر مستقیم 
گلایه کردند. از همین رو گاریدو روز گذشته در نوبت صبح تمرین نسبتا سبکی 
و نشاط آوری را برای شاگردانش در نظر گرفت و در نوبت صبح آنها را در اختیار 
خودشان گذاشت. هر چند به سرخپوشان تاکید شد که اگر قصد گشت و گذار 

دارند باید در اطراف کمپ باشد و اجازه رفتن به ازمیر یا استانبول را ندارند. 

  سفر صبحگاهی بادامکی به ازمیر
سرخپوشان در طول این هفته غیر از اینکه به فشار تمرینات اعتراض داشتند 
از اینکه باشگاه نماینده ای به محل کمپ نفرستاده نیز دلخور بودند. به همین 
منظور نیز صبح روز گذشته حسین بادامکی به دستور مدیریت باشگاه راهی 
ترکیه شـــد. ناگفته نماند اتفاقات مربوط به بازی تدارکاتی اخیر سرخپوشـــان که 
حواشـــی زیادی در پی داشـــت هم مزید بر علت شـــد که بادامکی بامداد دیروز 
عازم ازمیر شـــده و از آنجا به کمپ دی اســـپور برود. او همچنین قرار بود مبلغی 
را هـــم به عنـــوان پول تو جیبی به اعضای تیـــم پرداخت کند؛ چراکه گلایه اصلی 

بازیکنان بیشتر در این مورد بود. 

  گاریدو  صادقی را محک زد
در مورد سعید صادقی قبلا اشاره داشتیم به اینکه او مورد توجه تیم فولاد قرار گرفته و 
ممکن است راهی این تیم شود. اما از طرفی ایجنت مشترک بین او و گاریدو شاید 
باعث شد که در جمع سرخپوشان ماندنی شود. به هر حال این بازیکن در لیست 
مازاد اوسمار ویرا قرار داشت و مسئولان باشگاه هم به خاطر اتفاقاتی که پیرامون 
مصدومیت او در اواخر فصل پیش رخ داد، تمایلی برای حفظش نشان ندادند. 
به هر شکل صادقی از اوایل این هفته توانست در تمرینات گروهی پرسپولیس 
حاضر شود و گاریدو حتی در بازی دوستانه روز دوشنبه تیمش به این بازیکن 
برای دقایقی کوتاه میدان داد تا کیفیت فنی اش را بسنجد. صادقی فعلا در 
جمع سرخپوشان هست و باید دید می تواند زیر نظر گاریدو به روزهای 

خوبش برگردد یا اینکه فصل را با نیمکت نشینی آغاز خواهد کرد. 

  عطیه الله به ترکیه نمی رود
باشگاه پرسپولیس تقریبا یک ماهی است که درگیر جذب یحیی 
عطیه الله است. بازیکنی که ابتدا واسطه ها در تلاش بودند او را 
با مبلغ دو میلیون دلار به پرسپولیس بیاورند و این مبلغ هفته به 
هفتـــه کاهـــش پیـــدا کرد تا به 650 هـــزار دلار در مجموع رضایتنامه و دســـتمزد او 
برسد. اما تازه ترین خبر در این انتقال این بوده که مسئولان پرسپولیس از طریق 
ایجنت دیگری برای جذب یحیی اقدام و با باشگاه سوچی روسیه وارد مذاکره 
شدند و به توافقات اولیه دست یافتند؛ هر چند در این انتقال شاهد جدال برخی 
ایجنت ها بودیم تا به شـــکلی خودشـــان واسطه این انتقال باشند؛ مساله ای که 
بیشترین نقش را در طولانی شدن این جابه جایی داشت. به هر جهت باشگاه 
پرسپولیس تا عصر دیروز در آستانه جذب یحیی با مبلغ تقریبا 750 هزار دلار بود. 
250 هزار بابت رضایتنامه قرضی او و 500 هزار دلار هم دستمزد خود یحیی است. 
برخلاف آنچه عنوان شده رفتن بادامکی به ترکیه برای بستن قرارداد یحیی نبوده، 
بلکه عقد قرارداد با او از طریق ایمیل انجام خواهد شـــد و کارهای نهایی آن نیز 
به تهران موکول می شود. با این شرایط یحیی در صورت نهایی شدن قراردادش 
با پرسپولیس احتمالا در همین تهران به تمرینات پرسپولیس ملحق می شود؛ از 

این جهت که سرخپوشان قرار است روز جمعه راهی تهران شوند. 

بااضافهشدنیحییعطیهاللهجمعمراکشیهایقرمزهاجمعمیشود
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ذوبآهندرآستانهجذبمهاجمسپاهان

حریف پرسپولیس به مصاف نساجی می رود
ذوب آهن حریف هفته اول پرسپولیس در آغاز فصل جدید مسابقات لیگ 
به زودی عیسی مرادی، مهاجم سپاهان را به خدمت خواهد گرفت. جالب 
اینکه باشگاه سپاهان یکی از بند های توافقش با باشگاه آلومینیوم اراک در 
خرید مهدی لیموچی این بود که مرادی مهاجم خود را به این تیم انتقال 
دهد، اما این بازیکن حاضر نشد راهی اراک شود. در همین راستا باشگاه 
سپاهان به دنبال توافق با باشگاه آلومینیوم است تا مرادی را به ذوب آهن 
انتقـــال دهـــد. انتقالی کـــه ظرف امروز و فردا نهایی خواهد شـــد تا خرید 
جدید ذوبی ها بتواند جانشین محمد جواد محمدی شود. اما شاگردان 
ربیعی که اردوی آماده سازی خود را در تهران سپری می کنند قرار است 
فردا پنجشنبه در آخرین بازی تدارکاتی خود قبل از شروع لیگ به مصاف 
نساجی قائم شهر بروند. ذوب دقیقا یک هفته بعد از آن میهمان پرسپولیس 
خواهد بود و از این رو شاید برای این بازی تا روز مسابقه در تهران بماند. 

جلسهمهمدرسازمانلیگبرایمحلبازی
پرسپولیسوذوبآهن

ک گر در ارا گر در تهران، با تماشا بدون تماشا
پرســـپولیس در حالی باید روز پنجشـــنبه هفته آینده اولین بازی خود را 
در فصـــل جدید مســـابقات لیگ مقابـــل ذوب آهن انجام دهد که هنوز 
مشخص نیست این بازی در چه ورزشگاهی قرار است برگزار شود. در 
همین راستا حتی مهدی تاج روز دوشنبه اعلام کرد پرسپولیس و استقلال 
باید ورزشگاه میزبان خود را مشخص کنند؛ چراکه ورزشگاه آزادی فعلا 
شـــرایط میزبانی از مســـابقات را ندارد. در همین زمینه با خبر شـــدیم که 
پرسپولیس ابتدا ورزشگاه شهدای قدس را مدنظر داشته که گویا زمین 
چمن و نورافکن این ورزشـــگاه فعلا آماده نیســـت. همچنین ورزشـــگاه 
تختی هم هنوز با گذشـــت بیش از یک ســـال نتوانســـته ایرادات خود را 
برطرف سازد و چمنش با مشکل مواجه شده است. در حال حاضر گفته 
می شود پرسپولیس دو راه پیش رو دارد؛ یا اینکه در ورزشگاه دستگردی 
تهران بدون حضور تماشاگر بازی کند یا در خارج از تهران میزبان حریف 
اصفهانی اش باشد. ورزشگاه امام خمینی اراک فعلا گزینه اول پرسپولیس 
برای بازی در خارج از تهران است. در نشست امروز سازمان لیگ باشگاه 
پرسپولیس باید تکلیف محل میزبانی اش از ذوب آهن را مشخص کند 

تا حریفش بتواند برای سفر برنامه ریزی لازم را داشته باشد. 

استقلالبیخیالاعتراضخودنمیشود

آبی ها پیگیر زیاد نشدن سهمیه های 
خارجی پرسپولیس!

هفتـــه گذشـــته در »فرهیختـــگان« خبر دادیم باشـــگاه اســـتقلال در 
نامه ای اعتراضی به فدراسیون فوتبال به طور رسمی نسبت به تعداد 
ســـهمیه های خارجی باشگاه پرســـپولیس معترض شده است. این 
درحالی است که روز گذشته استقلالی ها از پیگیری این موضوع در 
کانال رسمی این باشگاه خبر داده و اعلام کردند: »مراتب اعتراض 
رســـمی باشـــگاه اســـتقلال مبنی بر احتمال عطف به ماسبق نمودن 
یم  کید دار یکنان خارجی را اعلام و  تا تغییرات در مقرره ســـهمیه باز
عدالت حکم می کند که آثار هرگونه تغییرات در قوانین مصوب فقط 
نسبت به آتیه باشند.« نکته جالب اینکه پرسپولیسی ها درحالی به 
کنش نشان داده و اعلام کرده اند که »فدراسیون فوتبال  این موضوع وا
با رای گیری از سایر باشگاه ها تصمیم نخواهد گرفت« که استقلالی ها 
در بیانیه خود نامی از این حریف نیاورده اند. این درحالی است که 
در این خصوص شـــنیده می شـــود استقلالی ها نسبت به این پرونده 
کوتاه نیامده و طبق شـــنیده ها مدیران این باشـــگاه همچنان پیگیر 

این ماجرا هستند و قصد ندارند کوتاه بیایند.

اخبار کوتاه

مشکلات مالی باشگاه ملوان بالاخره سعید دقیقی، سرمربی این تیم را وادار 
یکنان خداحافظی  کنـــش کرد. این مربـــی در تمرین دیروز تیمـــش از باز بـــه وا
که خواســـته هایش ازجمله تامین منابع مالی، جذب  کرد و اســـتغفا داد؛ چرا
یکنـــان مـــورد نظـــر و برخی امکانات مورد نیاز برآورده نشـــده اســـت.  از نظر  باز
دقیقی با توجه به جایگاهی که تیم ملوان در زمان مهدی تارتار کســـب کرد، 
او کار سختی درپیش داشته است. از این رو باید ابزار لازم برای موفقیت در 
ی انجام  اختیـــارش باشـــد، تا حـــالا که توقعات از این تیم بالا رفتـــه بتواند کار
دهـــد. بـــه همیـــن دلیل دقیقی این حق را به خود داد تا با ادامه بدعهدی های 
مســـئولان باشـــگاه از این تیم جدا شده و شـــانس خود را برای ادامه مربیگری 

در جای دیگری امتحان کند. 

  به دقیقی حق می دهم
همیـــن موضـــوع باعث شـــد تا بـــرای اطـــلاع از وضعیت آینده باشـــگاه ملوان 
و ســـعید دقیقـــی بـــا رامبد رشـــیدی، مدیرعامل موقت این باشـــگاه گفت وگو 
ی باشگاه ملوان با توجه به نارضایتی های  ی درخصوص ادامه همکار کنیم. و
دقیقی به خبرنگار »فرهیختگان« گفت: »دقیقی مربی خوب و انسان شریفی 
اســـت. در طول ســـه هفته ای که در خدمتش بودیم، تلاش کرد وضعیت تیم 
ملـــوان را بهبـــود ببخشـــد. به اردو رفتیم و تلاش کردیـــم با توجه به ارتباطات او 
ی این مربی شده  وضعیت را بهتر کنیم اما از نظر بحث مالی که باعث دلخور
بایـــد بگویـــم ما با گروه هـــا و بخش های مختلف گفت وگو کرده ایم اما هنوز به 
نتیجه نرســـیده اســـت. ممکن است امروز و فردا این اتفاق رخ دهد اما تا این 
یم به  لحظه ممکن نشـــده. از طرفی با فرصت کمی که تا شـــروع مســـابقات دار
یکنان مدنظر را  که نتوانستیم باز ســـرمربی تیم حق می دهم نگران باشـــد؛ چرا
گر دقیقی اعتراضی کرده  یکنان جدید پرداختی داشته باشیم. ا گرفته و به باز
بـــرای منافـــع تیـــم ملوان اســـت، از این رو با توجه به اینکـــه کار حرفه ای انجام 
که چیز اضافه ای نخواسته  می دهد در مطالبه خواسته هایش حق دارد؛ چرا
اما من امیدوارم بماند و در ادامه رتبه ای بهتر از فصل گذشته کسب کنیم.«

  نمی توانیم بخواهیم دقیقی تحت هر شرایطی بماند
ی با سعید دقیقی صحبت می کند  مدیرعامل ملوان درحالی از ادامه همکار

که حضور او برای روزهای آینده در کنار این تیم در هاله ای از ابهام قرار دارد. 
ی این مربی  مدیرعامل ملوان در پاسخ به این سوال که شانس ادامه همکار
یار زارع وجود دارد، به ما  با ملوان در چه حد است و آیا احتمال بازگشت ماز
گر می دانستیم قرار  ی آمدیم و ا گفت: »همه نفرات حاضر در باشگاه با امیدوار
نیست اتفاق مثبتی بیفتد مسئولیت قبول نمی کردیم. امیدوارم به شکلی پیش 
برود که نتایجی بهتر از پارسال بگیریم. قطعا تا وقتی سعید دقیقی سرمربی ما 
است به هیچ مربی دیگری فکر نمی کنیم. از طرفی به عنوان یک مربی حرفه ای 
حق دارد برای آینده حرفه ای خود تصمیم بگیرد. شاید باید به او حق داد که 
از تیم جدا شود، با این حال همه سعی خود را کردیم این اتفاق نیفتد. وقتی 
باشـــگاه ملوان شـــرایط حداقلی را برای او فراهم نکرده باشـــد او حق دارد برود 
یم.  اما ما ســـعی کردیم این اتفاق نیفتد و بهترین موارد را در اختیارش بگذار
من اعتقاد دارم او می ماند، کار می کند و نتایج خوبی هم به دســـت خواهد 
گر شرایط خوب فراهم نشود به او حق  آورد. با این حال این مربی به ما گفته ا
ی خـــودش هم فکر کند. ما این حق را به او می دهیم اما  بدهیـــم بـــه آینده کار

همه تلاش خود را می کنیم که جدا نشود.«

  نیروی دریایی پول نمی دهد
یایی به عنوان یکی از همراهان همیشـــگی تیم ملوان  ی در نیرو
در شـــرایط موجـــود و تا پیدا شـــدن اسپانســـری جدیـــد می تواند 
یایی جز  ی در بخشـــی از هزینه هـــا را تامیـــن کنـــد امـــا گویا نیـــرو

خدمـــات لجســـتیک در دیگـــر مـــوارد دخالـــت نکـــرده و 
حاضر به پرداخت کمک نقدی تا زمان مشـــخص 

شدن اسپانسر نیست. مدیرعامل باشگاه ملوان در این مورد به »فرهیختگان« 
گذار کرد هیچ تعهدی به  یایی باشـــگاه ملـــوان را وا ی در گفـــت: »از وقتی نیرو
یکن سرباز و اتوبوس و از این قبیل  باشگاه ملوان ندارد. البته امکاناتی چون باز
کمک ها کرده و ســـعی می کنند از طریق ارتباطات شـــان به باشگاه در تامین 
منابع مالی کمک کنند اما اینکه خودشان پول واریز کنند ممکن نیست.«

  اسپانسرها ریسک نمی کنند
ی مهدی تارتار و جو کشنده ای که هواداران این  فارغ از عملکرد و تاثیرگذار
تیم در ورزشـــگاه خانگی شـــان به وجود می آورند، یکی از دلایل موفقیت تیم 
ی کار  ملوان، مدیران متمولی بود که در این چند ســـال به عنوان اسپانســـر رو
آمده و مسئولیت مالی تیم را به دوش کشیدند. این فصل اما تلاش اعضای 
هیات مدیـــره بـــرای جذب اسپانســـر بی نتیجه بود و این موضـــوع آنچنان به 
تکلیفی  تعویق افتاده که در آســـتانه رقابت های لیگ برتر تیم ملوان را در بلا
عجیبی فرو برده است. رشیدی در این مورد به »فرهیختگان« گفت: »با توجه 
به شـــرایط اقتصادی کشـــور نقدینگی کم اســـت و ســـرمایه گذاران با احتیاط 
برخورد می کند. طبیعی اســـت اســـتقرار دولت جدید زمان می برد و این 
وضع در شرایط تیم ما تاثیرگذار است. شخص دنیا مالی به عنوان 
رئیس مجمع باشگاه ملوان همه تلاش خود را کرده تا بتوانیم با توجه 
کره کنیم  به ظرفیت های موجود در شهر انزلی با حامیان مالی مذا
و صحبت های خوبی هم انجام شده اما به نتیجه نهایی نرسیده 
و پولی به باشگاه تزریق نشده است. امیدوارم در چند روز آینده 
این اتفاق بیفتد، چون چیزی تا زمان شـــروع لیگ نمانده و 

فرصت در حال از دست رفتن است. امیدوارم با تعیین تکلیف شرایط مالی 
باشـــگاه، دوســـت جدیدی این مسئولیت ســـنگین را از من تحویل بگیرد. با 
توجه به اینکه مدت قرارداد مدیرعامل ســـابق تمام شـــده بود، وقفه ای در کار 
مدیریت افتاده بود. باشـــگاه مســـئول نداشـــت و چند اتفاق بد برای ما افتاد 
یکن تیم را ترک کرده و به باشگاه های دیگر پیوستند.  ازجمله اینکه چند باز
ی نظم بیفتد.« درواقع من آمدم تا جلوی این قضیه را بگیرم و کار باشگاه رو

  ملوان از جداشده ها شکایت کرد
تکلیفی باشـــگاه ملوان پیش از حضور ســـعید دقیقی  واقعیت این اســـت بلا
یکنان با این ادعا که باشـــگاه به آنها نوتیس نداده، از  باعث شـــد تا برخی باز
این جمع جدا شوند. در این مدت دقیقی البته تلاش کرده نفراتی را جایگزین 
ی خطوط شاید موفق بوده اما در خط حمله همچنان با  آنها کند و در بسیار
تی بزرگ روبه رو اســـت. به همین دلیل ملوانان تلاش کردند تا مهدی  مشـــکلا
عبدی را راضی به سرباز شدن کرده و به تیم شان منتقل کنند اما به نظر می رسد 
ی با این باشگاه ندارد. مدیرعامل باشگاه ملوان  عبدی تمایلی برای همکار
یکنان جداشده به ما گفت: »ما پیگیر وضعیت همه  درخصوص وضعیت باز
که به شـــکل غیرقانونی جدا شدند. از این رو برای  یکنان هســـتیم؛ چرا این باز
احقاق حق ملوان به کمیته تعیین وضعیت شـــکایت کرده و مدارک خود را 
گر لازم باشد از طریق کمیته استیناف هم  در اختیار آنها قرار دادیم و حتی ا
یکن حق می دهیم که به فکر آینده اش باشـــد اما  پیگیـــری می کنیـــم. ما به باز
یکن ضرر  نـــه تـــا حـــدی که به منافع باشـــگاه ملوان صدمه بزند. از نظـــر من باز
که یک فصل باید بیرون بنشـــیند اما باشـــگاه ملوان به هر حال  می کند؛ چرا
ی  یکنان کار یکنـــان دیگـــری را جایگزیـــن او خواهـــد کرد. ما به ادعـــای باز باز
یم و مدارک خود را ارائه دادیم و فکر می کنم موارد متعددی به جز نوتیس  ندار
یکن سرباز  باشگاه در این مورد وجود داشت. میلاد سرلک نیز به عنوان یک باز
موظف است خود را به یگان خدمتی معرفی کند اما او با توجه به مصدومیتی 
یکن می دهند  که داشـــت بیش از حد مقرر و معافیت پزشـــکی که به یک باز
از مرخصی اســـتفاده کرده اســـت. به همین دلیل نامه ای درخصوص ادعای 
مصدومیت خود آورده که هرچند مورد قبول ما نیســـت اما چون نامه رســـمی 
اســـت، پذیرفتیـــم. امیدوارم بـــا رفع مصدومیت خود را بـــه یگان خدمتی اش 
گر نه به پادگان  گر سرمربی صلاح دید از او استفاده می کند و ا معرفی کند. ا
یکنی دلش با تیم ما نیســـت، ما  گر باز می رود. کلیت صحبت ما این اســـت ا
یم اما در راســـتای منافع باشـــگاه پیگیر  نیـــز تمایلـــی بـــه حضور او در تیم ندار

یکنان باب نشود.« می شویم تا این موضوع در بین باز
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